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Or. 0002.1.2023 

PROTOKÓŁ NR XLV/2023 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

 

 Z posiedzenia XLV sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzo-

nej w dniu 26 stycznia 2023 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Wysokie Mazowieckie.  

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00 . Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 15 radnych w związku z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził prawomocność posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności w 

załączeniu).  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został rad-

nym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wyso-

kie Mazowieckie. 

5. Zapoznanie ze sprawozdaniami z działalności stałych komisji Rady Miasta, komisji 

Rewizyjnej  oraz komisji Skarg Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

6. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miasta  na rok 2023 r. 

7. Zatwierdzenie planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej  na 2023 r.  

8. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji na 2023 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Wysokie Mazowieckie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wysokiem Mazowieckiem. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w wieloletnim gminnym programie osłonowym 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pi-

eniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazo-

wieckiemu. 

16. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 
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17. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2023-2027.  

18. Interpelacje i wnioski. 

19. Sprawy różne. 

20. Zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad.  

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska  wniosła o rozszerzenie porządku obrad o 

dodanie do porządku dwóch punktów tj. ,,Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletnie-

go programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Wysokie Mazo-

wieckie na lata 2023 - 2027" jako punkt 15 oraz ,, Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXII/125/17 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 28 marca 2017 r. w 

sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji" jako punkt 16 i prze-

sunięcie numeracji kolejnych punktów.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

zmiany w porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad o dodanie do porządku dwóch punktów tj. ,,Podjęcie uchwały w 

sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2023 - 2027" jako punkt 15 oraz ,, Podjęcie Uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/125/17 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 28 

marca 2017 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji" jako 

punkt 16 i przesunięcie numeracji kolejnych punktów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Damian 

Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przedstawił zmieniony porządek obrad: 

15. Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mies-

zkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2023 – 2027  

16. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/125/17 Rady Miasta Wysokie 

Mazowieckie z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowane-

go i obszaru rewitalizacji. 
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17. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazo-

wieckiemu.  

18. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok.  

19. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2023-2027. 

20. Interpelacje i wnioski. 

21. Sprawy różne. 

22. Zapytania i wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jedno-

głośnie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Damian 

Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - 

nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miasta. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, 

Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, 

Sławomir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, 

Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
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Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w sprawozdaniu z działalności przedstawił informację 

z bieżącego funkcjonowania, m.in. o podpisanych zarządzeniach z okresu międzysesyjnego 

( w załączeniu do protokołu): 

 w sprawie powołania Komisji do przeprowadzenia postępowania o wyłonienie wyko-

nawcy w konkursie ofert cenowych na: Dowóz dzieci niepełnosprawnych w roku 

szkolnym 2022/2023. 

 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

 w sprawie zmiany planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na wydzielo-

nym rachunku dochodów z Funduszu Pomocy na realizację zadań związanych z po-

mocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego pań-

stwa w 2022 roku 

  w sprawie opracowania planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na wy-

dzielonym rachunku dochodów z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19  z przeznacze-

niem na dodatek węglowy i dodatek ciepłowniczy przeznaczony na wypłatę dodat-

ków dla gospodarstw domowych i dodatków dla podmiotów wrażliwych w 2022 roku. 

 w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym zgodnie 

z art. 275 pkt. 1 ustawy z dnia 11 września 2019r. Prawo zamówień publicznych ( Dz. 

U. z 2022r. poz. 1710 z późn. zm.): na zadanie pn.: „Budowa drogi od ul. Ludowej do 

alei Niepodległości w Wysokiem Mazowieckiem (ul. płk. Bolesława Mościckiego)” 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022 - 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022 – 2025. 

  w sprawie przekazania do realizacji zadań z zakresu ustawy z dn. 15  grudnia 

2022 r. o szczególnej ochronie niektórych odbiorców paliw gazowych w 2023 roku 

w związku z sytuacją na rynku gazu. 

 w sprawie powołania komisji konkursowej w celu oceny złożonych wniosków 

o przyznanie w 2023 r wsparcia finansowego na realizację zadania z zakresu rozwoju 

sportu w mieście Wysokie Mazowieckie 

 Wpłynął jeden wniosek na ,,Szkolenie i prowadzenie drużyny seniorów 

i drużyn młodzieżowych piłki nożnej” wniosek złożył Miejski Klub Sportowy ,,RUCH” 

ul. 1 Maja 14 Wysokie Mazowieckie w kwocie 200 000 zł. W związku z tym , że wnio-

sek spełnia wszystkie wymogi formalne z Miejskim Klubem Sportowym ,,RUCH” Wy-

sokie Mazowieckie została podpisana umowa. 

 w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Miasta. 

 w sprawie wprowadzenia zmian w Regulaminie wynagrodzenia pracowników samo-

rządowych w Urzędzie Miasta Wysokie Mazowieckie. 

 w sprawie przygotowania projektów uchwał Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 
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 w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z usług pływalni Miejskiego Zespołu Szkół 

w Wysokiem Mazowieckiem. 

 w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym zgodnie 

z art. 275 pkt.1 ustawy z dnia 11 września 2019r. Prawo zamówień publicznych ( Dz. 

U. z 2022r. poz. 1710 z późn. zm.): na zadanie pn.: ,, Budowa drogi od ul. Ludowej do 

alei Niepodległości w Wysokiem Mazowieckiem wraz z infrastrukturą towarzyszącą". 

„Budowa drogi od ul. Ludowej do alei Niepodległości w Wysokiem Mazowieckiem 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą, łączne nakłady finansowe zwiększono do kwoty 

około 20 000 000,00 zł. Trzeci etap obwodnicy, ma zostać wybudowany odcinek od 

ulicy Ludowej do Alei Niepodległości. Na ten etap miasto otrzymało dofinansowanie z 

Polskiego Ładu w kwocie około 11 200 000,00 zł. Obecnie trwa postępowanie prze-

targowe. Ostatecznie, po zrealizowaniu wszystkich trzech etapów, powstanie nowa 

droga o długości ok. 4 km wraz z chodnikami z kostki betonowej oraz ścieżką rowe-

rową po zachodniej stronie miasta, która połączy drogę krajową nr 66 na wlocie do 

miasta od strony Zambrowa z odcinkiem wylotowym z miasta poprzez włączenie w 

istniejącą drogę Aleję Niepodległości. Będzie to obwodnica Wysokiego Mazowieckie-

go, która ma na celu odciążenie centrum miasta od ruchu pojazdów ciężarowych, 

dzięki inwestycji powstaną nowe tereny usługowe, przemysłowe oraz mieszkaniowe. 

 w sprawie powołania Komisji do przeprowadzenia postępowań o wyłonienie wyko-

nawcy w konkursie ofert cenowych na: Zakup i dostawę materiałów biurowych. 

Ponadto Burmistrz Poinformował o: 

- realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

przy ulicy Kościelnej oraz wykonanie dokumentacji technicznej” (środki z Funduszu Dopłat 

BGK). , celem ubiegania się o środki z Banku Gospodarstwa Krajowego, możliwość kwoty 

dofinansowania to około 80% 

- przygotowaniach czynionych w związku z planami utworzenia żłobka  

- przygotowaniach czynionych w związku z planami utworzenia DPS-u oraz czynionych przy-

gotowaniach w powyższym zakresie  

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie p. Jarosław Siekierko 

- Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek 

- Radny p. Józef Sokolik 

Radny p. Józef Sokolik zaproponował ,,rozważenie” pomysłu wpisu na listę zabytków, pomni-

ka POW,  Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie p. Jarosław Siekierko stwierdził, że kwestia 

zostanie sprawdzona, musi być skonsultowana, również z wojewódzkim konserwatorem za-

bytków. 

Radni nie zgłosili uwag, do przedstawionego sprawozdania. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 5. Zapoznanie ze sprawozdaniami z działalności stałych komisji Rady Miasta, komisji 

Rewizyjnej oraz komisji Skarg Wniosków i Petycji za 2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że sprawozdania były omawiane na 

poszczególnych komisjach, poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie. 

Sprawozania przedstawili kolejno: 

- Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Sylwia Wasilewska 

- Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki 

- Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski 

- Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Lech Kazimierz Jamiołkowski 

- Przewodnicząca Komisji Skarg,Wniosków i Petycji p. Katarzyna Ogrodnik 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi, do przedstawionych spra-

wozdań, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła sprawozda-

nia komisji bez uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 6. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miasta na rok 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że plany były omawiane na 

poszczególnych komisjach, poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie. 

Plany pracy przedstawili kolejno: 

- Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Sylwia Wasilewska 

- Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki 

- Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski 

- Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do przedstawionych planów 

pracy, nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie planów pracy 

komisji stałych rady miasta. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta na rok 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef So-

kolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że plany pracy komisji stałych Rady 

Miasta na 2023 rok, zostały przyjęte. 

 (w załączeniu  do protokołu). 
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 Ad 7. Zatwierdzenie planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Lech Kazimierz Jamiołkowski przedstawił plan pracy 

komisji na 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sławo-

mir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że plan pracy komisji Rewizyjnej 

został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie plan kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek 

Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sławomir Mioduszewski, Woj-

ciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Alkowski 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że plan kontroli komisji Rewizyjnej 

został przyjęty. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.8. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji na 2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Katarzyna Ogrodnik  przedstawiła plan 

pracy komisji  Skarg, Wniosków i petycji na 2023 rok. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie plan pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji na 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, 

Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, 

Sławomir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef 

Sokolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że plan pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na 2023 rok, został przyjęty. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdzi, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, był również dostępny w aplikacji e-Sesja, 

tematem zajmowała się  Komisja Funkcjonowania Miasta, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski przedstawił, pozy-

tywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Miasta Wysokie Mazowieckie 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Wysokie Mazo-

wieckie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Karol Nowicki, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Moczydłowski, Katarzyna Ogrodnik, Damian Podbielski 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 
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(Uchwała Nr XLV/269/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie zmiany Statutu Miasta Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2023. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdzi, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, był również dostępny w aplikacji e-Sesja, 

tematem zajmowała się Komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie, uwag nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” 

– edycja 2023. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wy-

tchnieniowa” – edycja 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Woj-

ciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Mioduszewski 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Ogrodnik, Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XLV/270/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 

2023  w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wysokiem Mazowieckiem. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, był również dostępny w aplikacji e-Sesja, 

tematem zajmowała się ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.269.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.269.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XlV.271.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XlV.271.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XlV.271.2023.pdf/attachment.1


Strona 10 z 20 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie, uwag nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wysokiem Mazowieckiem. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wy-

sokiem Mazowieckiem..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef So-

kolik 

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XLV/271/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wysokiem Mazowieckiem 

w załaczeniu do protokołu)  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w wieloletnim gminnym programie osłonowym 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, był również dostępny w aplikacji e-Sesja, 

tematem zajmowała się ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie, uwag nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany w wieloletnim gminnym programie osłonowym w zakresie dożywiania „Posi-

łek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany w wieloletnim gminnym programie osłonowym w zakre-

sie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XlV.271.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XlV.271.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XlV.271.2023.pdf/attachment.1
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Woj-

ciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Mioduszewski 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLV/272/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie zmiany w wieloletnim gminnym programie osłonowym w zakresie dożywiania „Po-

siłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023  w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniające-

go do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pie-

niężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, był również dostępny w aplikacji e-Sesja, 

tematem zajmowała się ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie, uwag nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świad-

czenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.272.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.272.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.272.2023.pdf/attachment.1
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Woj-

ciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Mioduszewski 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLV/273/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłat-

nie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

 Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie doży-

wiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościo-

wych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, był również dostępny w aplikacji e-Sesja, 

tematem zajmowała się ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie, uwag nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.273.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.273.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.273.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.273.2023.pdf/attachment.1
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Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Maciej Robert Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kaju-

rek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sławomir Mioduszewski, Wojciech 

Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

PRZECIW (1) 

Lech Kazimierz Jamiołkowski 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XLV/274/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w załączeniu  do protokołu).  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2023 – 2027 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, był również dostępny w aplikacji e-Sesja, 

tematem zajmowała się Komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej oraz Komisja Funkcjonowa-

nia Miasta, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji, poinformował o poprawionej prze komisję literówce w postaci dopisa-

nia brakującego słowa ,,Budynek” w §3 pkt 6 Załącznika do uchwały, wersja poprawiona jest 

prezentowana w aplikacji e-Sesja. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie. 

Informacje w sprawie przedstawił Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, w szczególności poin-

formował o planach budowy drugiego budynku komunalnego,  planowana lokalizacja przy 

ulicy Przechodniej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2023 – 2027. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkanio-

wym zasobem Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2023 - 2027. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.274.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.274.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.274.2023.pdf/attachment.1


Strona 14 z 20 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef So-

kolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLV/275/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2023 – 2027. w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/125/17 Rady Miasta Wysokie 

Mazowieckie z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego 

i obszaru rewitalizacji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej, w terminie 7 dni przed sesją. Stwierdził, 

że były wnioski, aby każde uzupełnienie porządku było również uzupełnione w aplikacji e-

Sesja. Projekt Uchwały był przedmiotem analizy Komisji Funkcjonowania Miasta, poprosił o 

opinię. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski, przedstawił pozy-

tywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował ponadto, że istnieje możliwość 

zdalnego połączenia się z autorem opracowania o terenach obszaru zdegradowanego i ob-

szaru rewitalizacji, jeżeli jest taka wola radnych, autor opracowania odpowie na wszelkie 

pytania - nie zgłoszono potrzeby w powyższym zakresie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie. 

Informację w sprawie przedstawił Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie p. Jarosław Sie-

kierko stwierdził, że uchwała ma związek z przygotowywaniem się do aplikowania o środki 

zewnętrzne. Ponadto planuje się część odzyskanych terenów (ok 8 ha), w okolicy miejscowo-

ści Zawrocie-Nowiny przeznaczyć pod budownictwo mieszkaniowe, oraz dom pomocy spo-

łecznej, przygotowywane są tereny pod zalew z ciągiem rzeki, planowana jest modernizacja 

oświetlenia ( aktualnie przygotowywany jest audyt, celem umożliwienia aplikacji o środki, w 

sytuacji ogłoszenia stosownego konkursu). 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/125/17 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 28 marca 

2017 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.275.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.275.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.275.2023.pdf/attachment.1
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Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/125/17 Rady Miasta Wysokie Mazo-

wieckie z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef So-

kolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

 (Uchwała Nr XLV/276/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/125/17 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 28 marca 

2017 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji.  w załącze-

niu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 17. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokoma-

zowieckiemu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że projekt przedmiotowej Uchwały 

został radnym dostarczony w formie elektronicznej. Projekt Uchwały był przedmiotem anali-

zy komisji Komisja Finansowej, poprosił o opinię. 

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek otworzył dyskusję w sprawie. 

Informacje w sprawie przedstawił Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie p. Jarosław Sie-

kierko, stwierdził, że uchwała dotyczy przebudowy I etapu drogi ulicy Białostockiej, inwesty-

cję prowadzi powiat, który otrzymał dotację z rezerwy mostowej, pozostałą cześć inwestycji 

współfinansuje powiat i miasto. Planowana kwota to około 2mln  247 tys. w związku z tym, 

że cześć kwoty została zapłacona w roku 2022, na ten rok przewidziana jest kwota około 

1mln 831 tys.  

Starostwo Powiatowe planuje realizacje II etapu przebudowy drogi ulicy Białostockiej tj. od 

ulicy Tadeusza Kościuszki do Ronda Prezydenta Ryszarda Kaczorowskiego, Starostwo Powia-

towe w Wysokiem mazowieckiem złożyło wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

łącznie ze ścieżką rowerową. Ponadto w 2024 roku planowana jest budowa ścieżki rowero-

wej od Ronda Zesłańców Sybiru, aż do I etapu Obwodnicy Wysokiego Mazowieckiego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.276.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.276.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLV.276.2023.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt Uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowiec-

kiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef So-

kolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

glośnie. 

Uchwała Nr XLV/277/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 18 Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym w formie elektronicznej.  

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta p. Renata Kamińska, 

Informacje w sprawie przedstawił Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie p. Jarosław Sie-

kierko, wprowadzana zostaje potężna inwestycja na kwotę ok 20 mln złotych, to III etap ob-

wodnicy Miasta Wysokie Mazowieckie, ta inwestycja była przyjęta w budżecie miasta, ale nie 

w pełnej wersji, ostateczna kwota nie była znana.  Dzięki połączeniu trzech etapów obwodni-

cy, powstanie nowa droga o długości ok. 4 km wraz z chodnikami z kostki betonowej oraz 

ścieżką rowerową po zachodniej stronie miasta.  To potężna inwestycja, pierwszy etap tego 

zadania to koszt około  9 400 000,00 zł, z czego 4 mln zł pochodzi z dofinansowania z Rządo-

wego Funduszu Rozwoju Dróg, Drugi etap to koszt około 13 900 00,00 zł. Dofinansowanie z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg wynosi 6 000 000,00 zł.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.277.2023%20z%20dn.2023.01.26%20pomoc%20Starostwo.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.277.2023%20z%20dn.2023.01.26%20pomoc%20Starostwo.pdf/attachment.1
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Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef So-

kolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLV/279/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027.  w załączeniu 

do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 19 Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wy-

sokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym w formie elektronicznej.  

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta p. Renata Kamińska, 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji – nie zgłoszono. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.279.2023%20z%20dn.26.01.2023%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.279.2023%20z%20dn.26.01.2023%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.279.2023%20z%20dn.26.01.2023%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Ma-

zowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-

2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Ka-

tarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Karol Nowicki, Katarzyna Ogrodnik, Józef So-

kolik, Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) 

Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLV/279/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 26 stycznia 2023 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. W załączeniu 

do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

20. Interpelacje i wnioski. 

Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.21 Sprawy różne. 

 Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie p. Marek Kajurek  

- odczytał pozytywną opinię Rio, Uchwałę RIO.II-00312-17/2023 w sprawie wyrażenia 

opinii o możliwości sfinansowania deficytu i prawidłowości planowanej kwoty długu 

przedstawionych przez Miasto Wysokie Mazowieckie. 

- poinformował o możliwości składania interpelacji, wniosków czy zapytań oraz kon-

taktu z biurem rady również za pośrednictwem strony  https://interpelacje.esesja.pl 

za pomocą dostępnych już radnym, danych do logowania.  

Przewodniczący Rady Miasta ponadto zasygnalizował w kwestii organizacyjnej: 

- potrzebę umieszczania porządków posiedzeń komisji z materiałami w systemie e- 

sesji kwestia powinna zostać dopracowana przez Przewodniczących komisji z pra-

cownikami obsługi, aby radni mieli dostęp do wszystkich posiedzeń w jednym miej-

scu,  

- poinformował o istniejącej w dalszym ciągu potrzebie korzystania przez radnych, ze 

służbowych skrzynek elektronicznych, jako innym kanale komunikacji. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.279.2023%20z%20dn.26.01.2023%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.279.2023%20z%20dn.26.01.2023%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLV.279.2023%20z%20dn.26.01.2023%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://interpelacje.esesja.pl/
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 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Adam Buciński zapytał o możliwość podjęcia 

działań w kierunku ustawienia koszy po remoncie ulicy 1 Maja, w związku z kierowa-

nymi prośbami mieszkańców. 

 Burmistrz Miasta p. Jarosław Siekierko stwierdził, że ilość koszy w mieście jest ograni-

czona, zdarzały się sytuacje wywożenia śmieci do miejskich koszy przez przedsiębior-

stwa, czy dewastacje, to wysokie koszty utrzymania, dyspozycje zostaną wydane pra-

cownicy odpowiedzialnej tj.  p. Szeląg.  

 Radny p. Bogdan Matuszewski zaprosił radnych oraz mieszkańców miasta w niedzie-

lę, do Miejskiego Ośrodka Kultury na finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, or-

ganizowany przez Sztab 57744 WOŚP Wysokie Mazowieckie. Radny przekazał podzię-

kowania Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie za otwartość i pomoc. ,,Internet 

powrót WOŚP do MOK okrzyknął wielkim powrotem”. Radny przedstawił harmono-

gram planowanych atrakcji. Przekazał podziękowania uczestnikom szkolnego koła 

PCK oraz opiekunom  p. Emilii Bucińskiej  i p. Andrzejowi Kamionowskiemu za zorga-

nizowanie, p. Annie Kamińskiej i pracownikom MOK za pomoc. W tym roku o zapo-

trzebowanie do WOŚP wystąpił również, Szpital w Wysokiem Mazowieckiem, wystę-

pując o specjalistyczne urządzenie do walki z sepsą. 

 Radny p. Karol Nowicki przekazał życzenia powodzenia radnemu p. Bogdanowi Matu-

szewskiemu, zaapelował o wspieranie działalności charytatywnych przez cały rok, in-

stytucją świadczącą pomoc przez cały rok jest Caritas Polska, w tym jest około 40-stu 

Caritas diecezjalnych, pomagajmy i angażujmy się w to: to wsparcie dla hospicjów, 

centrów rehabilitacyjnych, świetlic czy placówek pomocy społecznej. Radny przekazał 

podziękowania tym radnym, którzy wsparli dom dziecka, oraz młodzieży, która zaan-

gażowała się w organizację ,,szlachetnej paczki” i zakup laptopa dla potrzebującego 

chłopca z terenu powiatu.  

 Radna p. Katarzyna Ogrodnik ,,tak w roli podsumowania, Caritas mamy cały rok, cały 

rok możemy pomagać, w tej chwili skupmy się na tym tygodniu, na tej niedzieli ,na 

tym wielkim serduszku, które leci do nieba, i które od ponad 20 lat funkcjonuje i bar-

dzo fajnie się sprawdza”. 

 Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie p. Jarosław Siekierko podziękował radnym za 

aktywności społeczne i wszystkie aktywności, które przyczyniają się do lepszego funk-

cjonowania miasta i jego mieszkańców – to właśnie jest określane we wskaźnikach. 

Jako samorząd, co wynika z ustawy o samorządzie gminnym funkcjonujemy i z Carita-

sem i z Wielką Orkiestrą, i nie tylko z tymi instytucjami, każdy ruch ze strony radnych 

pozwalający na lepsze funkcjonowanie miasta, jest potrzebny, to są te wskaźniki o 

funkcjonowaniu, jest wiele problemów ludzkich, przyziemnych, nad którymi należy 

się pochylać, ,, dziękuje, że Państwo się włączacie, że robicie zbiórki charytatywne”. 

 Radny p. Bogdan Matuszewski złożył podziękowania prezesowi ZWKiEC wspieranie 

WOŚP od zawsze, oraz podziękowanie wszystkim osobom zaangażowanym w WOŚP, 

kto śledzi profil na Facebooku wie jak dużo osób się angażuje.   

Ad. 22 Zapytania i wolne wnioski. 
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Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 23 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XLV sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 


